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Nr AO.0002.00002.2024 

P R O T O K Ó Ł  nr  LXXXVIII 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 30 stycznia 2024 roku 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 12:39, a zakończono o godz. 14:12 tego samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 13 radnych.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Biegasiewicz 

2. Adam Chorbiński 

3. Marian Kapela 

4. Wojciech Krzywdziński  

5. Marek Łuczak 

6. Halina Maciejewska 

7. Jarosław Maciejewski 

8. Dariusz Michalak 

9. Andrzej Pawlaczyk 

10. Jacek Pernal 

11. Wiesław Stolarski 

12. Ewa Szacowna 

13. Maciej Trzewiczyński  

14. Jacek Tylman 

15. Dominika Woźniak 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady LXXXVIII sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sali 

oraz wszystkich, którzy oglądają obrady sesji. Następnie, radni zostali poproszeni                             

o sprawdzenie quorum. 13 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę 

obecności, co oznacza, iż w sesji bierze udział wymagana liczba radnych do prowadzenia              

i podejmowania prawomocnych decyzji. 

Ad  2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poddał pod głosowanie porządek obrad. 

 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                       

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  M. Trzewiczyński,                   

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 
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NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z LXXXIV i LXXXV sesji. 

4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz 

udzielonych odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 

6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego. 

7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego. 

8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w roku 2023. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a. w sprawie rozpatrzenia petycji o zatwierdzenie wniosku Suwerena RP                     

o publikację oświadczenia ws fuzji PKN ORLEN z PGNiG; 

b. w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku albo 

pomocy rzeczowej w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim programem rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-

2028; 

c. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek          

w szkole i w domu” na lata 2024-2028; 

d. w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu Gminy 

Kleczew na lata 2024-2028; 

e. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu; 

f. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze, usługi opiekuńcze w formie pomocy sąsiedzkiej, 

specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu 

ich pobierania; 

g. w sprawie ustalenia diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

radnych; 

h. zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2024 r. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 3. Przyjęcie protokołów z  LXXXIV i LXXXV sesji. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poinformował, że protokoły z LXXXIV         

i LXXXV sesji były do wglądu w biurze rady oraz zostały wysłane radnym na skrzynki mailowe 

w celu zapoznania, następnie zaproponował ich oddzielne przegłosowanie. 

 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXXXIV sesji: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                       

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  M. Trzewiczyński,                   

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXXXV sesji: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                       

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  M. Trzewiczyński,                   

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

Informację burmistrza o pracy w okresie od 20 grudnia 2023 r. do 17 stycznia 2024 r. 

przedstawiła zastępca Burmistrza Gminy i Miasta Kleczew Anna Skórzewska. Powyższa 

informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak nawiązując do „Programu Inwestycji Strategicznych - 

Rozświetlamy Polskę” zapytał, do kiedy zostaną ukończone prace związane z wymianą opraw 

oświetleniowych?  

Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski odpowiedział, że firma przeprowadzająca 

wymianę opraw oświetleniowych zobowiązana jest wykonać te prace w terminie 6 miesięcy od 

dnia podpisania umowy. 

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak nawiązując do programu pn. „Instalacja systemów 

odnawialnych źródeł energii na terenie gminy Kleczew” zapytał ile wniosków zostało 

odrzuconych i czy ilość zakwalifikowanych wniosków daje gwarancję uczestnictwa                      

w tym projekcie? 

Inspektor ds. pozyskiwania funduszy zewnętrznych Eugeniusz Kaczmarek, cyt.: Deklaracje, 

które zostały złożone przez mieszkańców w terminie do 8 stycznia bieżącego roku, to była liczba 

osób powyżej 178, natomiast deklaracje, które wpływały w terminie późniejszym, będą 

traktowane jako rezerwowe, ponieważ w wyniku weryfikacji zgodnie z zapisami regulaminu 

część mieszkańców nie zdąży wykonać w księgach wieczystych stosownych zapisów, aby sprawy 

własnościowe zostały uregulowane na tych nieruchomościach. Część osób zostało przez nas 

odrzucone w wyniku sprawdzenia zaległości podatkowych na rzecz gminy Kleczew i dopóki te 
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zaległości nie zostaną uregulowane, te osoby nie będą brały udziału w projekcie. Co do ilości 

osób uczestniczących w projekcie i czy to stanowi konieczność? Chciałbym powiedzieć, że ilość 

151 instalacji stanowiła to, że wtedy uzyskujemy maksymalną wartość punktową za instalację, 

ponieważ każda ilość była brana pod uwagę. Natomiast maksimum punktów osiągamy przy tym 

założeniu, że 151 instalacji wykonamy. Każda następna instalacja nie podwyższa nam wartości 

punktowej, a staramy się zminimalizować ryzyko, że nasz wniosek będzie wnioskiem, który może 

być mniej konkurencyjny w stosunku do wniosków innych gmin. Prace trwają. Myślę, że w lutym 

jeszcze osoby, które złożyły swój akces będą miały możliwość zapisania się do listy podstawowej 

i na podstawie audytów, które zostaną wykonane, pełen wniosek zostanie złożony w miesiącu 

marcu. 

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak zapytał kiedy teren wokół Stadionu Miejskiego              

w  Kleczewie zostanie uporządkowany i powstaną tam tak zwane Kleczewskie Błonia? 

Inspektor ds. inwestycji Ireneusz Michalak odpowiedział, że umowny termin jaki został 

ustalony to 10 czerwca 2024 r., o ile warunki atmosferyczne pozwolą na ukończenie wszystkich 

zaplanowanych prac. 

Ad 5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 

Wiceprzewodniczący Marian Kapela zapytał, czy jest możliwość, aby na wniosek gminy 

Kleczew spółka oświetleniowa postawiła, w ramach wcześniej wspomnianego projektu, 3 słupy 

oświetleniowe (na trasie za salą OSP w Złotkowie, w kierunku miejscowości Miłaczew)? 

Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski wyjaśnił, że wspomniany projekt nie 

obejmuje zakładania dodatkowych lamp oświetleniowych, tylko wymianę starych opraw na 

nowe. Następnie dodał, że postawienie nowej latarni jest już nową inwestycją. Dlatego też 

spółka musi wywołać tytuł inwestycyjny i wykonać dokumentację techniczną. Gmina 

natomiast w przyszłości będzie musiała zwiększyć udziały, aby ten wniosek zrealizować. 

Podkreślił, że jeżeli taki wniosek zostanie złożony, zostanie on przekazany do właściwej 

jednostki w celu rozpatrzenia.  

Ad 6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego. 

Wiceprzewodniczący Marian Kapela zapytał, czy w związku z dziurami występującymi na 

drogach powiatowych, podejmowane będą jakieś działania w tym zakresie, na co radna 

Powiatowa Elżbieta Raźna odpowiedziała, że wszystkie niedogodności związane                              

z pojawiającymi się ubytkami  będą na bieżąco zgłaszane do Starostwa Powiatowego.  

Więcej wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

Ad 7. Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Elżbieta Raźna przedstawiła sprawozdanie                   

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych                                   

i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Ad 8.   Rada Miejska w Kleczewie zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w roku 2023. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W tym miejscu, Zastępca Przewodniczącego Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych Maria Dobska podziękowała Radzie Miejskiej w Kleczewie, burmistrzowi 

Mariuszowi Musiałowskiemu, sołtysom, dyrektorom jednostek i kierownikowi M-GOPS 

Agnieszce Ślebiodzie za owocną współpracę w 2023 roku.  

Ad 9a) Radny Jacek Pernal przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji o zatwierdzenie wniosku Suwerena RP o publikację oświadczenia ws fuzji 

PKN ORLEN z PGNiG. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński odczytał projekt uchwały, a następnie 

zaproponował jego przegłosowanie: 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXVIII/676/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji              

o zatwierdzenie wniosku Suwerena RP o publikację oświadczenia ws fuzji PKN ORLEN              

z PGNiG: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 9b)  Kierownik M-GOPS w Kleczewie Agnieszka Ślebioda przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku albo 

pomocy rzeczowej w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

programem rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.  Powyższe uzasadnienie 

stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXVIII/677/2024 w sprawie zasad zwrotu wydatków 

na świadczenia w formie posiłku albo pomocy rzeczowej w postaci produktów żywnościowych 

dla osób objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024-2028: 
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ZA: 13  (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 9c)  Kierownik M-GOPS w Kleczewie Agnieszka Ślebioda przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2024-2028. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXVIII/678/2024 w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 9d)  Kierownik M-GOPS w Kleczewie Agnieszka Ślebioda przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu 

Gminy Kleczew na lata 2024-2028. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXVIII/679/2024 w sprawie przyjęcia programu 

osłonowego „Posiłek w szkole i w domu Gminy Kleczew na lata 2024-2028: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 
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NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 9e)  Kierownik M-GOPS w Kleczewie Agnieszka Ślebioda przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXVIII/680/2024  w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Konińskiemu: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 9f)  Kierownik M-GOPS w Kleczewie Agnieszka Ślebioda przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze, usługi opiekuńcze w formie pomocy sąsiedzkiej, specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, 

jak również trybu ich pobierania. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak zapytał czy na terenie naszej gminy są jakieś osoby, 

które już korzystają z usługi opiekuńczej w formie pomocy sąsiedzkiej?  

Kierownik M-GOPS w Kleczewie Agnieszka Ślebioda odpowiedziała, że na ten moment nie 

ma osoby korzystającej z tej formy pomocy. Następnie dodała, że osoba zainteresowana takim 

wsparciem musi wystąpić z wnioskiem o przyznanie usług w formie pomocy sąsiedzkiej. 

Wtedy pracownik socjalny przeprowadza wywiad środowiskowy i jest ustalany cały zakres, na 

czym te usługi mają polegać.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXVIII/681/2024  w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, usługi opiekuńcze w formie 

pomocy sąsiedzkiej, specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania: 
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ZA: 13  (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 9g) Przewodniczący Maciej Trzewiczyński przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie ustalenia diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński odczytał projekt uchwały, a następnie 

zaproponował jego przegłosowanie: 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXVIII/682/2024 w sprawie ustalenia diet dla radnych 

oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                      

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 9h)  Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2024 r. Powyższe uzasadnienie 

stanowi załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXVIII/683/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie 

budżetu Gminy Kleczew na 2023 r. 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 10. Wolne wnioski. 
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Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak nawiązując do zimowego utrzymania dróg na terenie 

gminy Kleczew zapytał, czy obowiązują jakieś dyżury gdzie można zgłaszać problemy 

drogowe? Czy są wyznaczone osoby lub firmy, które mają zlecone, aby na bieżąco kontrolować 

i reagować w sytuacjach problemowych? 

 

Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski odpowiedział, że wszystkie problemy 

związane z zimowym utrzymaniem dróg można zgłaszać bezpośrednio do niego, pracownika 

Urzędu Gminy i Miasta Pawła Trzemkowskiego lub do Zakładu Gospodarki Komunalnej.  

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński udzielił głosu Panu 

Andrzeju Krysztofowiczowi, który odniósł się do wystąpienia Burmistrza Gminy i Miasta 

Kleczew Mariusza Musiałowskiego na LXXXVI sesji Rady Miejskiej w Kleczewie 

dotyczącego świadczenia usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego  na terenie 

gminy i miasta Kleczew. Nawiązał także do zimowego utrzymania dróg, które w jego ocenie 

gmina prowadzi nierzetelnie. 

 

Sołtys sołectwa Złotków Paweł Jakubowski reprezentując mieszkańców posesji nr 49C               

w Złotkowie wystąpił z prośbą o uregulowanie kwestii związanej z postawieniem kolektora 

odwodniającego znajdującego się częściowo na tej posesji. 

 

Ad 11. Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński stwierdzając, iż porządek obrad został 

wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady LXXXVIII sesji Rady 

Miejskiej w Kleczewie.  

 

 

                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie 

                                                                                           Maciej Trzewiczyński 

 

 

Protokolant:  

Milena Pawlaczyk 
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